
 

Referat brugerrådsmøde         

 

Dato: Tirsdag d. 12. januar 2016 

 

Deltagere:       Anders, Birthe, Bodil, Britta, Erik, Gertrud, Inger, Jakob, Jens Aage, Kirsten, 

Peder, Else (aktivitetskonsulent), Lars (Kolding Kommune), Naheed Mufti 

(Kolding Kommune) 

 

Fraværende:  

 

Referent: Gertrud 

 

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra mødet d. 15. december 2015 

Referatet blev godkendt. Fremover vil referaterne ikke blive underskrevet. Jens Aage sætter 

straks efter modtagelsen referatet i mappen på Toften, så interesserede kan læse det. 

Fremkommer der indsigelser mod referatet på det følgende brugerrådsmøde, vil disse komme 

med i dette mødes referat. 

 

3. Meddelelser 

 Formanden 

Toftens hjemmeside bruges af mange. 

Jens Aage gennemgik de væsentligste punkter fra referatet af dialogmødet i november. 

En informationsmappe til frivillige skal indeholde brandregulativ, oplysning om placering af 

nødhjælpskasse m.m. På mødet efter generalforsamlingen drøftes indholdet af en sådan 

mappe.  

 Aktivitetskonsulenten 

Else har kontaktet Alice Påske, som kan være vores sparringspartner med hensyn til opstart 

af glasarbejde. Alice er sygemeldt, men kan kontaktes senere på foråret. Også Olivenhaven 

kan være behjælpelig. 

Vinduespudsning på de brugerstyrede huse sendes i udbud. Evt. udbydere kan besøge Toften 

d. 22. og 23. februar mellem kl. 9 og kl.12. 

Brugerrådet vil gerne have et telefonnummer, så man kan komme i kontakt med kommunen, 

hvis det skønnes, at en bruger har uopfyldte behov. Else drøfter den rejste problematik med 

sit bagland. 

 

 Køkkenet 
Der skal medbringes 2 kort, når der handles i brugsen. Begge kort hænger på opslagstavlen i 

køkkenet. 

Anders kontakter Lejerbo vedrørende en utæthed, der bevirker, at der siver vand ned i 

køkkenet. 

 Kassereren 



Årsregnskabet blev omdelt. Regnskabet er ikke retvisende. P. gr. a. manglende indkøb af 

rengøringsmidler og garn i 2015, er beholdningen i bund, og der venter en større udgift i 

2016. Peder vil gøre opmærksom på dette forhold på generalforsamlingen 

 

 Øvrige meddelelser 
Brugerrådet besøger depotgården i Fredericia i februar. Anders træffer aftale om datoen 

 

4. Opfølgning fra sidste møde 

Skal foreninger og flygtninge inviteres til at komme på Toften? 

Bruggerrådet efterlyste en konkretisering fra kommunens side af, hvad der ønskes af os. 
Kommunen ønsker derimod, at vi selv skal finde frem til, hvad vi ønsker: 

Vil vi lave mere af det samme? 

Vil vi invitere andre – f. eks. Flygtninge? Bofællesskabet for handicappede?   

Kræver øget aktivitet flere frivillige? 

Mangler vi inspiration? 

Når vi har formuleret hvad vi vil/kan, får vi hjælp af kommunen til at føre planerne ud i livet. 

Vi kan f eks få hjælp til at lave en film om Toften eller til at få sendt breve ud til 60+ i 

Bramdrupdam. 

Med hensyn til inspiration bliver der arrangeret en tur til Seniorhuset i Odense for de 3 huse, der 

er med i projektet.  Forslag til datoer: 5/4, 19/4 eller 20/4. 

Brugerrådet har brug for en grundig drøftelse af de enkelte medlemmers holdning til projektet 

5. Afholdte arrangementer. 

6. Kommende arrangementer 
Kultureftermiddag 14/01. Er planlagt.  

Generalforsamling 26/01. Jakob er ordstyrer. Gertrud tager referat. 

Fastelavn 08/02. Erik sørger for tønde og slik 

Suppedag 11/02. 

 

7. Næste møde 

Konstitueringsmøde d. 2. marts kl. 9.30. Birthe og Bodil sørger for kaffe m. m. 

8. Evt. 

 

 


